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Van: Paul Doorenbosch 

Beste lezer, 

Graag reageer ik op het rapport zoals opgesteld door de rekenkamer. 

RemCom is een bewonersplatform dan zich richt op 5 aandachtsgebieden: ‘Samen RemCom’ (Sociale 

domein), Duurzaamheid, Openbare ruimte, Veiligheid&Verkeer, Nieuwbouw.  

Deze gebieden hangen samen. Het een heeft samenhang met het ander.  

Het meeste dat over het onderwerp ‘Buurt en burgerparticipatie te zeggen valt staat wel in het 

rapport. 

Echter: 

We hebben over dit onderwerp sinds de eerste aanzet in 2015, zo ongelofelijk veel gesproken. 

Veel bewoners hebben rond voorliggende trajecten enthousiast en professioneel hun ideeën 

aangereikt. 

Er is niet veel uitgekomen.  

Burgerparticipatie voelt daarmee als een fata morgana: het ziet op een afstand mooi uit, maar als je 

dichterbij komt dat blijkt het niets te zijn. 

 

Bij grote trajecten blijken de belangen/inzichten van bewoners en gemeente zodanig uit elkaar te 

lopen dat ze elkaar niet of nauwelijks kunnen vinden in een gemeenschappelijk gedragen oplossing. 

Mijn persoonlijk advies is : stop met praten en schrijven over ‘burgerparticipatie’. We hebben 

behoefte aan ‘showcases’, dingen samen doen, het succes delen en de leermomenten meenemen. 

Het neerzetten van een realistisch verwachtingspatroon is belangrijk. En dat is van ‘Convenant’ naar 

‘Samenspel’ als behoorlijk neerwaarts bijgesteld. Participatie bevindt zich veelal op de onderste 

trede: ‘informeren’. Maar noem het dan geen participatie. 

Wat is het effect op ons: 

We doen mee in ‘omgevingstafels’, en stemmen goed af met omwonenden. Maar zonder veel 

verwachtingen over de haalbaarheid van de inzichten. In dat stadium is de koers is al gelopen. 

We hebben de gemeente aangereikt om samen naar de langere termijn te kijken als de klei nog 

kneedbaar is. Dan ga je samen op weg en kun je elkaar meenemen in de ontwikkeling van je wijk. Een 

recent voorbeeld is ‘Hoe ziet de Amersfoortsestraatweg er over 15 jaar uit’. En wat betekent dat voor 

het beleid van nu. Wat ligt vast en waar liggen mogelijkheden of wensen? En hoe gaan we daarover 

praten? Met de nadruk op gezamenlijk: tussen bestuur, raad en wijk. 

 

Dus: doorgaan, gewoon doorgaan.  

Maar voorkom dat participatie het ‘groene vinkje’ in de project voortgang wordt, zonder dat het 

door de bewoners gedragen wordt. En dat is nu veel het geval.  

 


